

CLIENT ASSETS, SUB-ACCOUNTS & CUSTODY DISCLOSURE / КЛИЕНТСКИЕ АКТИВЫ, СУБСЧЕТА И КАСТОДИ

PUBLIC WEBSITE VERSION

Entity	CONCORDE FINANCIAL LIMITED
Effective date / Version	2 July 2026 / 1.0
Website / Licence	https://concorde24.pro / L16195/CFL

IMPORTANT / ВАЖНО: This document is a public disclosure and contractual framework. It must be read together with the client agreement, fee schedule and transaction confirmations. / Документ является публичным раскрытием и договорной основой и применяется совместно с клиентским договором, тарифами и подтверждениями операций.

1. About CONCORDE

1. О компании CONCORDE

CONCORDE FINANCIAL LIMITED is an international brokerage and clearing company, company registration number 16195, operating under International Brokerage and Clearing House Licence No. L16195/CFL. Services are provided only where legally permitted and subject to client eligibility, due diligence and product availability.

CONCORDE FINANCIAL LIMITED является международной брокерской и клиринговой компанией, регистрационный номер 16195, действующей на основании International Brokerage and Clearing House Licence № L16195/CFL. Услуги оказываются только там, где это разрешено законом, с учетом допустимости клиента, проверки и доступности продукта.

2. Account structure

2. Структура счетов

Depending on the service and partner, clients may receive an internal ledger identifier, virtual account, sub-account, wallet address or beneficiary reference. The legal account may be held in the name of CONCORDE, a safeguarding vehicle, custodian, bank, broker or payment institution.

В зависимости от услуги и партнера клиенту может предоставляться внутренний идентификатор, виртуальный счет, субсчет, адрес кошелька или реквизит получателя. Юридический счет может быть открыт на CONCORDE, safeguarding-структуру, кастодиана, банк, брокера или платежную организацию.

3. Ownership, segregation and reconciliation

3. Право собственности, сегрегация и сверка

Client entitlements are recorded in CONCORDE systems and reconciled against third-party records. Segregation or safeguarding is applied where required or contractually available. Operational pooling may occur in omnibus accounts, subject to individual ledger allocation.

Права клиентов отражаются в системах CONCORDE и сверяются с данными третьих лиц. Сегрегация или safeguarding применяются, когда это требуется или доступно по договору. Допускается операционное объединение в omnibus-счетах при индивидуальном внутреннем учете.

4. Custody and wallet control

4. Кастоди и контроль кошельков

Where CONCORDE or a partner controls private keys or withdrawal authority, custody risks include hacking, key compromise, protocol failure, insolvency and recovery delays. Where clients self-custody, clients are solely responsible for keys, addresses and wallet security.

Если CONCORDE или партнер контролирует приватные ключи либо право вывода, кастодальные риски включают взлом, компрометацию ключей, сбой протокола, неплатежеспособность и задержки восстановления. При самостоятельном хранении клиент полностью отвечает за ключи, адреса и безопасность кошелька.

5. No deposit guarantee

5. Отсутствие гарантирования вкладов

Unless expressly confirmed by the relevant institution, balances and virtual assets are not protected by a bank deposit guarantee or investor compensation scheme.

Если иное прямо не подтверждено соответствующей организацией, остатки и виртуальные активы не защищены системой гарантирования банковских вкладов или компенсации инвесторам.